
                                                                            Zápisnica  

z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ochodnica, konaného  v zasadačke OÚ dňa 

26.10.2023.  

 

Prítomní:   Radoslav Ďuroška- starosta obce 
                    Ing. Milan Mizera – poslanec OZ 
                    Ing. Milan Mečár- poslanec OZ 
                    Martin Kuchta- poslanec OZ 
                    Anna Ďuratná-poslanec OZ 
                    Lukáš Turčák-poslanec OZ 
                    Žaneta Bambúchová- poslanec OZ 
                    Mgr. Zuzana Škorvanková- poslanec OZ 
 
Ďalší prítomní: p. Švaňová Anna, Ing. Stanislav Jančiga, Zdenko Žabka, Igor Macáš, Monika 

Paluchová, Peter Fedor. 

Program: 

 

 1. Otvorenie. 

 2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

 3. Nové žiadosti občanov  

 4. Uznesenia OZ, kontrola plnenia (predkladá Ing, Stanislav Jančiga) 

 5. Komisie OZ, správy zo zasadnutí (predkladajú predsedovia komisii OZ) 

 6. Prejednanie zápisu vyraďovacej komisie Obce Ochodnica (predkladá p. Žaneta 

Bambúchová). 

 7. Správa starostu: - vyhodnotenie cieľov a úloh starostu a OU, podpísané zmluvy od 

predchádzajúceho OZ - vyhodnotenie organizovaných podujatí v obci - hlavné ciele 

starostu (plán činnosti) za obdobie do ďalšieho plánovaného OZ - program kultúrnych a 

spoločenských podujatí v obci do ďalšieho OZ (predkladá Radoslav Ďuroška). 

 8. Variabilná zložka starostu a kontrolóra, prehodnotenie na obdobie do ďalšieho OZ 

 9. Finančné pohľadávky obce za miestne dane a odpady, platby za vodu, zmena stavu od 

predchádzajúceho OZ (predkladá Milan Mizera)  

10. Finančné záväzky obce v lehote a po lehote splatnosti (predkladá p. Anna Švaňová) 

Výnosy obce z podielových a miestnych daní, príspevok štátu na kompenzáciu energií, 

(predkladá p. Anna Švaňová, KFSM)  

11. Stav odpočtu vodného k 30.9.2023 (predkladá Radoslav Ďuroška)  

12. Plynofikácia kotolne ZŠ, žiadosť o dotáciu na havarijný stav (predkladá Radoslav 

Ďuroška)  

13. Splnomocnenie advokátskej kancelárie na zastupovanie obce v súdnom spore (predkladá 

Radoslav Ďuroška)  

14. GDPR, zmluva na zabezpečenie (predkladá Milan Mizera)  

15. Grand Expert, príprava projektov pre možnosť čerpania dotácii a eurofondov ( predkladá 

Lukáš Turčák)  

16. Horný cintorín, oprava oplotenia a ochrana proti divej zvery, cenové ponuky na 

zabezpečenie prác ( predkladá Lukáš Turčák)  



17. Verejné osvetlenie, stav opráv poruchových miest, návrh na zakúpenie a výmenu starého 

typu svietidiel, príprava auditu a budúce systémové riešenie prevádzky (predkladá Lukáš 

Turčák)  

18. Zber veľkoobjemového odpadu, návrh jesennej vikendovej aktivity (predkladá Lukáš 

Turčák)  

19. Rozpočtová opatrenie č. 11/2023 (predkladá p. Anna Švaňová, KFSM) 

20. Príprava plánu investícii na rok 2024 (predkladá Milan Mizera) 

21. Príprava rozpočtu obce na rok 2024 (predkladá Milan Mizera)  

22. Rôzne 

23. Diskusia  

24. Záver 

 

K bodu č. 1: 

Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Radoslav Ďuroška. Privítal 

všetkých prítomných, uviedol, že zasadnutie OZ je nahrávané, že je prítomných 7 poslancov 

a  Obecné zastupiteľstvo je teda uznášaniaschopné.  

 

Poslanec  Ing. Milan Mizera  navrhol zmenu  programu :  

 

Zmena  :  

Rozšíriť o bod programu – Nominovanie zástupcu do Rady školy - bod č. 8, ostatné body 

číslovaním posunúť.  

  

OZ v Ochodnici schvaľuje zmenu programu.   

                                                                                                      

OZ v Ochodnici schvaľuje upravený program nasledovne : 

 

 1. Otvorenie. 

 2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

 3. Nové žiadosti občanov  

 4. Uznesenia OZ, kontrola plnenia (predkladá Ing,. Stanislav Jančiga) 

 5. Komisie OZ, správy zo zasadnutí (predkladajú predsedovia komisii OZ) 

 6. Prejednanie zápisu vyraďovacej komisie Obce Ochodnica (predkladá p. Žaneta 

Bambúchová). 

 7. Správa starostu: - vyhodnotenie cieľov a úloh starostu a OU, podpísané zmluvy od 

predchádzajúceho OZ - vyhodnotenie organizovaných podujatí v obci - hlavné ciele 

starostu (plán činnosti) za obdobie do ďalšieho plánovaného OZ - program kultúrnych a 

spoločenských podujatí v obci do ďalšieho OZ (predkladá Radoslav Ďuroška). 

 8. Nominovanie zástupcu do Rady školy. 

 9. Variabilná zložka starostu a kontrolóra, prehodnotenie na obdobie do ďalšieho OZ 

10. Finančné pohľadávky obce za miestne dane a odpady, platby za vodu, zmena stavu od 

predchádzajúceho OZ (predkladá Milan Mizera)  

11. Finančné záväzky obce v lehote a po lehote splatnosti (predkladá p. Anna Švaňová) 

Výnosy obce z podielových a miestnych daní, príspevok štátu na kompenzáciu energií, 

(predkladá p. Anna Švaňová, KFSM)  

12. Stav odpočtu vodného k 30.9.2023 (predkladá Radoslav Ďuroška)  

13. Plynofikácia kotolne ZŠ, žiadosť o dotáciu na havarijný stav (predkladá Radoslav 

Ďuroška)  



14. Splnomocnenie advokátskej kancelárie na zastupovanie obce v súdnom spore (predkladá 

Radoslav Ďuroška)  

15. GDPR, zmluva na zabezpečenie (predkladá Milan Mizera)  

16. Grand Expert, príprava projektov pre možnosť čerpania dotácii a eurofondov ( predkladá 

Lukáš Turčák)  

17. Horný cintorín, oprava oplotenia a ochrana proti divej zvery, cenové ponuky na 

zabezpečenie prác ( predkladá Lukáš Turčák)  

18. Verejné osvetlenie, stav opráv poruchových miest, návrh na zakúpenie a výmenu starého 

typu svietidiel, príprava auditu a budúce systémové riešenie prevádzky (predkladá Lukáš 

Turčák)  

19. Zber veľkoobjemového odpadu, návrh jesennej vikendovej aktivity (predkladá Lukáš 

Turčák)  

20. Rozpočtová opatrenie č. 11/2023 (predkladá p. Anna Švaňová, KFSM) 

21. Príprava plánu investícii na rok 2024 (predkladá Milan Mizera) 

22. Príprava rozpočtu obce na rok 2024 (predkladá Milan Mizera)  

23. Rôzne 

24. Diskusia  

25. Záver 
 

OZ v Ochodnici schvaľuje program zasadnutia OZ so zmenami.  

                                                                                                           (211/2023 schvaľuje) 

                                                                                                           (212/2023 schvaľuje) 
                                                                                                                         

K bodu č.2 :  

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

Do návrhovej komisie starosta určil: Ing. Milan Mizera, Ing. Milan Mečár 

Overovatelia zápisnice:                      p. Martin Kuchta a p. Žaneta Bambúchová 

Zapisovateľka:                                    p. Dana Červená 

                                                                                                                (213/2023 schvaľuje) 

K bodu č. 3 : 

Nové žiadosti občanov. 

 Zvukový záznam je zaznamenaný v čase od 00:35:14 

 

p. Zdenko Žabka – Mám otázku ohľadom našej cesty, aké máte riešenie? 

p. Mečár - Zorganizovali sme stretnutie s p. Ing. Palom Šutým. Boli spracované viaceré 

riešenia.  Navrhnutá výmena podložia a  nový kryt pri  p. Zdenkovi  Žabkovi.  

p. Paluchová – Boli sme tam, ako prvá rodina. Spevňovali sme cestu na vlastné náklady. Prišli 

sme tu práve preto, že sú tam nedorobené stavby, oplotenia rodinných domov. Sme za to,         

aby sa peniaze dali posunúť na ďalší rok. Boli by sme Vám vďační. Sme  prítomné 4 zo 6 

rodín. Sme ochotní túto zimu prežiť bez investície.  

p. Mečár - Ste nám to  predkladali ako akútnu situáciu. Nechápem.  

p. Žabka  - Nemajú odvodnenú  chalupu, je to zbytočné robiť. Možno opraviť len tak, aby 

sme nechytali podvozok. 

p. Palúchová  - Ak to budete realizovať, je to strata peňazí. 



p. Mečár - Dajte nám to písomne.  

p. Palúchová -  Rozhodnite o variante riešenia a uskutočnite to o rok. Chcem sa ešte spýtať, či 

nám viete tie peniaze nechať o rok ? 

p. Mečár -  Nechoďte nám tu v zime vyplakávať, že neviete vyjsť k svojím rodinným domom. 

 

Na opravu verejnej  komunikácie a poklopov, by sme mali vyčleniť 6 500,- €, 1 000,- € - kúpa 

poklopov a 5 500,- € cesta. 

 

Žiadosť 434/2023 

Judo klub Kysučan Ochodničan žiada o príspevok na člena 130,-€ - nákup športových potrieb, 

účasť na pretekoch a sústredeniach.  

 

p. Škorvanková - žiadosť som riešila s riaditeľkou ZŠ Ochodnica.  Je prihlásených 13 detí. 

V obci máme aj iné zložky, keby prišli žiadať, tak by sa nám to zvrhlo. Obec nemá na to, aby 

každému prispela takou sumou. Majú zadarmo telocvičňu. ZŠ od nich nič nežiada. Nemáme 

takú situáciu, aby sme im ich uvoľnili v takom rozsahu. Mohlo by to byť na úkor ostatných 

detí.  

                                                                                             

                                                                                                  (214/2023 nevyhovuje)                                                                                                               

K bodu č. 4: 

Kontrola plnenie uznesení.  

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

 

Materiál k uvedenému bodu je prílohou č.1 k zápisnici.  

                                                                                                 (215/2023 konštatuje Korman) 

                                                                                                 (216/2023 schvaľuje Žabka) 

                                                                                                 (217/2023 na vedomie) 

 

K bodu č. 5 : 

Správy zo zasadnutí komisií.  

 

Predsedovia komisií podali správy zo zasadnutí.   

Komisia finančná a správy majetku 

Predseda  p. Mizera :  

Predmetom zasadnutia  bolo: Prerokovanie žiadosti na  nákup košieľ pre Dychovku, oprava 

miestnej komunikácie pri Zdenkovi  Žabkovi, zmluva na GDPR. Finančné pohľadávky 

a záväzky obce sú trvalé body, ktoré priebežne sledujeme.  

Požiadal som Vás, aby ste  všetci pripravili svoje investičné návrhy na rok 2024. 

 

Komisia výstavby, dopravy a územného rozvoja 

Predseda komisie p. Mečár : 

Predmetom zasadnutia  bolo: Stretnutie s Advokátskou kanceláriou JUDr. Rybára - témy -

agenda Šupiková, miestne komunikácie, žiadosť p. Gocoliak a dodatok k nájomnej zmluve   

p. Svrček. Pochôdzka miestnej komunikácie pri Žabkovi Zdenkovi. Skontrolovali sme 

vykonané práce na lávke na vyšnom konci pri pálenici. Oplotenie horného cintorína, ktoré je 

bodom dnešného zasadnutie OZ.  

 

Komisia životného prostredia a športu 

Predseda komisie p. Turčák : 



Predmetom zasadnutia  bolo: Prerokovali sme žiadosť p. Mozolovej o prehodnotenie veľkosti 

hrobového miesta na menšie.  Nesúhlasíme.  

Zaoberali sme sa  ďalej čapovaním  popolníc. Komunikácia s predsedom poľovníckeho zväzu 

z dôvodu veľkého výskytu divej zvery v obci. Na verejnom osvetlení bola odstránená porucha 

z dôvodu porastu na stĺpe.  Chceli by sme prijať VZN, ak bude porucha zapríčinená porastom, 

ako v tomto prípade, aby náklady na opravu nehradila obec, ale občania, ktorí porasty 

vysádzajú.  

 

 

Komisia sociálna, mládeže a školstva 

Predseda komisie p. Škorvanková :  

Predmetom zasadnutia  bolo: Komisia sa zaoberala  žiadosťou o prenájme telocvične. Žiadosť 

vyriešená. Boli skontrolované práce na multifunkčnom ihrisku, ktoré boli pekne vykonané. 

Zaoberali sme sa problémom, že v telocvični  sa vyskytli trhliny v podlahe, z tohto dôvodu je 

hranie zastavené. Zo získaného sponzorského som zabezpečila  pár cien na lampiónový 

sprievod.  

                                                                                                  (218/2023 berie na vedomie) 

 

K bodu č. 6 : 
Prejednanie zápisu vyraďovacej komisie Obce Ochodnica 

 

Zvukový záznam je zaznamenaný v čase od 02:50:49 do 02:54:37 

 

p. Bambúchová - Dostali sme zoznam majetku, ktorý je nepotrebný. Vek odhadujeme päť, 

desať aj dvadsať rokov starý (vlajky, skrinky ..), a ktorý je pre svoje opotrebenie 

nepoužiteľný, a navrhujeme jeho  vyradenie.                                                                                                                                                                                                                                                             

                                                                                                   (219/2023 schvaľuje) 

K bodu č. 7 

Správa starostu - vyhodnotenie cieľov a úloh starostu a OU, podpísané zmluvy                                 

od predchádzajúceho OZ - vyhodnotenie organizovaných podujatí v obci - hlavné ciele 

starostu (plán činnosti) za obdobie do ďalšieho plánovaného OZ - program kultúrnych a 

spoločenských podujatí v obci do ďalšieho OZ 

p. Starosta: p. Gucký končí potrebujeme  prijať pracovnú silu na jeho pozíciu. Mám stretnutie 

s osobou, ktorá vykonáva túto funkciu aj v iných obciach.  

Ďalej sa zaoberám  predĺžením stavebného povolenia na plynovú prípojku v ZŠ.  

p. Škorvanková - Podlaha v telocvični je prepadnutá, jej poškodenie nie je dlhodobé. 

p. starosta - Jej oprava nebude jednoduchá, lebo podlaha je liata. Pokúsim sa nakontaktovať     

na firmu, ktorá vykonáva konkrétne opravy tohto druhu.  

p. Turčák - Aspoň osloviť firmy, čo máme robiť, či ju môžeme používať.  

p. Mečár - Vykonáme kontrolu v rámci komisie.  

p. starosta  - Organizovali sme podujatia – Uvítanie detí do života a Úcta k starším. Akcie sme 

organizovali v kultúrnom dome. 

Hlavné ciele sú naďalej riešiť problém s vodu.   

p. Turčák -Ako sme pokročili s opravou na detskom ihrisku ? 

Starosta -  Ešte vykonávame opravu, ale do ďalšieho zasadnutia bude oprava hotová. Opravu 

vykonáva p. Chupáč sám, tak to trvá dlhšie.  

Do ďalšieho zasadnutia nás čakajú  akcie - Lampiónový sprievod obcou a Martinské hody. 

V decembri Mikuláš a Vianočné trhy.  

                                                                                                    (220/2023 berie na vedomie) 

 



K bodu č. 8  

Vsunutý bod - Nominovanie zástupcu  do Rady školy 

p. Mizera  - Školská rada sa uzniesla, že bude zasadať počas týždňa. Tak sa vzdávam 

a navrhujem, aby bola nominovaná Mgr. Zuzana Škorvanková.  

p. Škorvanková -  Poviem po pravde nebránim sa, ak budem Vami nominovaná, tak členstvo 

prijímam.  

                                                                                                    (221/2023 berie na vedomie) 

K bodu č. 9  

Variabilná zložka starostu a kontrolóra, prehodnotenie na obdobie do ďalšieho OZ  

p. Mečár - Navrhujem dať, ako bod na každom zasadnutí OZ. 

p. Mizera - Ak chceme úlohu hodnotiť musíme vedieť, čo mal vykonať.  

 

K bodu č. 10 

Finančné pohľadávky obce za miestne dane a odpady, platby za vodu, zmena stavu                          

od predchádzajúceho OZ (predkladá Milan Mizera)  

p. Mizera - p. Švaňová a p. Kolenová nám pravidelne predkladajú, aké sú stavy                                

od predchádzajúceho obdobia. Pani Kolenová vypracovala dlžné čiastky za daň 

z nehnuteľností,  zoznam dlžníkov sa pravidelne aktualizuje.  

                                                                                       (222/2023 berie na vedomie) 

K bodu č. 11 

Finančné záväzky obce v lehote a po lehote splatnosti (predkladá p. Anna Švaňová) 

Výnosy obce z podielových a miestnych daní, príspevok štátu na kompenzáciu energií, 

(predkladá p. Anna Švaňová, KFSM)  

 

p. Švaňová - K dnešnému dňu máme uhradené všetky faktúry, neskôr sa budú musieť 

finančné prostriedky na úhradu presunúť. Máme jednu neuhradenú faktúru v sume 425,- eur 

z dôvodu, že nebol schválený rozpočet. Bude zahrnutá  v úprave č. 11/2023.  

p. Švaňová - Požiadali sme za 8 mesiac o príspevok štátu na kompenzáciu energií.  

p. Mečár - Idú nám financie s dvojmesačným oneskorením.  

                                                                                       (223/2023 berie na vedomie) 

                                                                                       (224/2023 berie na vedomie) 

K bodu č. 12 

Stav odpočtu vodného k 30.9.2023  

V tomto bode programu starosta oboznámil poslancov o vykonanom odpise vody počas roku 

2023. Faktúry boli vystavené za obdobie  prvý polrok od 01.10.2022 do 01.04.2023 a druhý 

polrok  od 01.04.2023 - do 30.09.2023.  Výber sa uskutočňuje prevažne elektronicky.   

p. Mečár - Preveriť neplatičov za daň a výšku prenájmu pozemkov v obci.  

                                                                                        (225/2023 berie na vedomie) 

 

K bodu č. 13 

Plynofikácia kotolne ZŠ, žiadosť o dotáciu na havarijný stav  

Materiál bol zaslaný poslancom  elektronicky.  

 

p. starosta - Pripravujem rozpočet, ktorý Vám bude zaslaný. 

p. Mečár - Chýba demontáž kotolne neviem posúdiť, kde to je zahrnuté.  

p. Škorvanková - Či sa to bude celé hradiť  z dotácie ? 

p. starosta - Nie, určitá časť sa musí vždy uhradiť.  

p. Mečár - Ak bude havarijný stav, aké budeme mať stanovené podmienky? 

p. starosta - Chceli by sme to riešiť cez prázdniny.  

 



K bodu č. 14 

Splnomocnenie advokátskej kancelárie na zastupovanie obce v súdnom spore 

 

p. Mizera - Ide o aké splnomocnenie ? Na každý úkon zvlášť alebo na celý proces ? 

p. Mečár -  Bolo to dosť nezodpovedné.  

 

K bodu č. 15 

GDPR, zmluva na zabezpečenie 

p. Mizera - Na finančnej komisii  sme mali stretnutie s p. Brosom, ktorý nás oboznámil s jeho 

prácou. Pre našu obec už v minulosti pracoval a momentálne pôsobí aj v iných obciach.  

 

Zvukový záznam je zaznamenaný v čase od 04:17:40 do 04:24:40 

 

Ponúkol nám, že bude viesť a riadiť GDPR. Finančná komisia odporúča s ním uzavrieť 

zmluvu. Poplatok ročný je stanovený na 180 ,- eur. Prvotný je 240,- eur. Začiatok je možný 

od 1.1.2024.  

p. Kuchta - Som určite za, takúto posilu potrebujeme.  

 

                                                                                                       (226/2023 schvaľuje zámer ) 

K bodu č. 16 

Grand Expert, príprava projektov pre možnosť čerpania dotácii a eurofondov   

 

Zvukový záznam je zaznamenaný v čase od 04:24:40 do  04:40:40 

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Turčáka - Je to prehľad, aké sú k dispozícii  projekty, musíme sa zaregistrovať a budú nám 

posielať informácie,  aké máme možnosti, aké financie môžeme získať.  

p. Mečár - Aký to má potenciál, na aký zámer je to zamerané ? 

p. Turčák – Je to  zamerané na všetky oblasti – športu, školstva. Ročný poplatok od 150,- eur.  

                                                                                                   (227/2023 schvaľuje) 

K bodu č. 17 

Horný cintorín, oprava oplotenia a ochrana proti divej zvery, cenové ponuky na zabezpečenie 

prác  

 

Zvukový záznam je zaznamenaný v čase od 04:40:40 do 05:12:10 

 

p. Turčák - Som proti pletenému plotu, chcem ísť do kari rohoží. 

p. Mečár -  Oplotenie pravdepodobne tento rok asi nestihneme. Zatiaľ by sme mohli aspoň  

kúpiť odpudzovače proti divej zveri. 

                                                                                                  

 

K bodu č. 18:  

Verejné osvetlenie, stav opráv poruchových miest, návrh na zakúpenie a výmenu starého typu 

svietidiel, príprava auditu a budúce systémové riešenie prevádzky        

                                                                                       

Zvukový záznam je zaznamenaný v čase od 05:12:10 do 05:38:20 

 

p. Turčák - Firma vykonala opravu VO, ktorá bola zapríčinená ťahavým  porastom po stĺpe. 

Máme cca 120 starších pouličných lámp. Vhodná by bola výmena týchto svietidiel. V prípade 

potreby budú náklady síce vyššie, ale návratnosť by mohla byť cca do 2 rokov.  



                                                                                               (228/2023 schvaľuje)  

 

 

K bodu č. 19  

Zber veľkoobjemového odpadu, návrh jesennej víkendovej aktivity   

 

Zvukový záznam je zaznamenaný v čase od 05:38:20 do 05:55:40  

 

p. Turčák - Chceli  by sme tieto akcie robiť dvakrát do roka. Na jar a jeseň. Termín sme na 

komisii  navrhli 18.11.2023 /sobotu/. Umiestnené budú na týchto miestach – Obecný úrad, 

pred obchodom Mike (pri bytovke) a vedľa poslednej Jednoty na vyšnom konci. Kontajnery 

budú pristavené len na pár hodín. Nábytok je potrebné z kapacitných dôvodov rozbiť na 

menšie časti.  

 

                                                                                           (229/2023 berie na vedomie ) 

 

K bodu č. 20 

Rozpočtová opatrenie č. 11/2023  

 

Zvukový záznam je zaznamenaný v čase od 05:38:20 do 05:55:40  

 

p. Mizera – RO sme prediskutovali po položkách na finančnej komisií a tá nemala žiadne 

pripomienky voči predloženej úprave rozpočtu.  

p. Švaňová - By sme  ešte upravili o financie na cestu 6 500,- eur  a 10 000,- eur na svietidlá 

a prácu.  

 

                                                                                             (230/2023 schvaľuje) 

K bodu č. 21 

Príprava plánu investícii na rok 2024  

K bodu č. 22 

Príprava rozpočtu obce na rok 2024  

 

Zvukový záznam je zaznamenaný v čase od 05:48:00 do 05:55:20 

 

p. Mizera - Tému plán investícií sme už otvorili na  finančnej komisii. Preto som Vás aj 

všetkých takto vyzval, aby sme ich  neriešili na poslednom zastupiteľstve. Ak máte predstavu, 

tak mi pošlite podklady, vypracujem finálnu tabuľku, ktorú by sme si na nasledujúcom 

zastupiteľstve mohli prediskutovať. Keď sa budeme blížiť k schvaľovaniu rozpočtu na ďalší 

rok, aby sme to už mohli zakomponovať.  

 

 

 

K bodu č. 23  

Rôzne  

 

 

K bodu č. 24 

Diskusia 

 

Zvukový záznam je zaznamenaný v čase od 05:55:40   



 

p. Škorvanková - Či je nutné, aby bola bunka pri multifunkčnom ihrisku tak umiestnená? 

Zbytočne sa tam zdržuje  mládež a robí neporiadok.  

Ďalej chcem reagovať na podnet od občanov, že v prenajatom byte nájomca nebýva,  byt 

zbytočne  drží a nevráti ho obci. Je prázdny. Bolo by vhodné vypracovať nové VZN 

a zakomponovať podmienky, aby sme zabránili takejto situácii.  

 

K bodu .č  25 

Záver  

Starosta poďakoval prítomným poslancom a zamestnancom za účasť a za konštruktívne 

rokovanie, všetkým zaželal ešte pekný večer. 

 

Záznam je dostupný na https://wnet-technology.sk/ochodnica-archiv  

 

Zapísala Dana Červená, zamestnanec OÚ.  

 

      Martin Kuchta                                                                                Žaneta Bambúchová                                                    

I. overovateľ                                                                                       II. overovateľ                                                                              

 

 

 

                                                                 Radoslav Ďuroška  

                                                             starosta obce 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


